
Rada školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad Bodvou 
 

Zápisnica zo zasadnutia rady školy konané dňa 26.9.2023 
 
Čas zasadnutia:  16,30 hod. 

Ukončenie zasadnutia: 17,30 hod. 

Počet strán zápisnice:  4 

Prítomní:   (viď. prezenčná listina – príloha č. 1) 

PROGRAM: 

1. Privítanie  

2. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí Rady školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad 
Bodvou  

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach podľa § 14 ods. 5 
písm. d) Zákona 596/2008 Z. z. za šk. rok 2022/2023  

4. Prerokovanie úprav ŠkVP v školskom roku 2023/2024  

5. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu na školský rok 2023/2024  

6. Aktuálne problémy školy  

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

K bodu č. 1 

Predsedníčka rady školy p. Mgr. Renáta Balážová privítala členov rady školy a p. riaditeľku. Srdečne 
privítala nových členov rady školy p. Petra Šalátu a p. Tibora Podrackého, ktorí nastúpili do rady 
školy za rodičov. Nahradili tak p. Draskoczyovú a p. Simkoovú, ktorým sa skončila práca v rade školy 
z dôvodu ukončenia školskej dochádzky ich detí. 

P. predsedníčka ospravedlnila p. Istvána Nagya zo zasadnutia RŠ. Konštatovala, že zasadnutia sa 
zúčastnilo 10 členov. Zasadnutie bolo uznášania schopné. Členov rady školy oboznámila 
s programom zasadnutia. Písaním  zápisnice poverila p. Lenku Urbanovú. Za overovateľku zápisnice 
určila p. Annu Jančíkovú. P. predsedníčka dala hlasovať o programe zasadnutia. Program schôdze 
bol členmi RŠ jednohlasne schválený.  

K bodu č. 2 

Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí Rady školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad Bodvou  
P. predsedníčka rady školy predstavila členom návrh plánu zasadnutia rady školy. Podľa Štatútu 
rady školy čl. 5, bodu 4 sa členovia rady školy schádzajú 3 x počas jedného školského roka. Preto 
aj návrh zasadnutí RŠ je vypracovaný podľa tohto kritéria. 
(viď. dokument - https://zs2moldava.edupage.org/text/?text=teachers/34535&subpage=4) 
P. predsedníčka rady školy dala hlasovať o návrhu plánu zasadnutí. Plán zasadnutí rady školy bol 

jej členmi schválený a na zasadnutiach sa ním bude riadiť.  
  

https://zs2moldava.edupage.org/text/?text=teachers/34535&subpage=4
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K bodu č. 3 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach podľa § 14 ods. 5 písm. 
d) Zákona 596/2008 Z. z. za šk. rok 2022/2023 
P. predsedníčka RŠ vyzvala p. riaditeľku, aby predložila členom rady školy Správu o výchovno-
vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach. Správa bude predložená zriaďovateľovi na 
schválenie. 

K bodu č. 4 
Prerokovanie úprav ŠkVP v školskom roku 2023/2024 

P. riaditeľka informovala o zmenách v ŠkVP, ktoré sa týkali 2 bodov: 
1. zmena: - úprava hodnotenia žiakov v 1. ročníku slovné hodnotenie sa mení na kombinované 
2. zmena: - zmeny v učebných osnovách predmetu CHEM 
3. zmena: - elektronický triedny výkaz sa v 1. a 5. ročníku bude vypisovať elektronicky 

K bodu č. 5 
Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 
procesu na školský rok 2023/2024 
P. riaditeľka pokračovala v poskytovaní informácii o pedagogicko-organizačnom a materiálnom 
zabezpečení školy. Informovala členov o personálnych zmenách, ktoré sa udiali pred začiatkom 
školského roka 2023/2024. 

K bodu č. 6 
Aktuálne problémy školy 

 P. riaditeľka požiadala p. prednostku o poskytnutie informácie ohľadom chladiaceho boxu, 
ktorý sme žiadali zakúpiť prostredníctvom kapitálových výdavkov cez zriaďovateľa. 

 Vzhľadom na vysoký nárast počtu obedov sme pristúpili k prijatiu pracovnej sily na pozíciu 
pomocná pracovná sila do ŠJ na 0,70 úväzku.  

 P. riaditeľka požiadala zriaďovateľa o opravu cesty pred školou 

 P. riaditeľka informovala členov rady školy, že za zvýšené ceny energií nám štát refundoval 
energie nasledovne: 
- K 31.8.2023 máme schválenú dotáciu na energie 49 129,- € 
- Spolu sme žiadali 98 291,58 € 
- Za rok 2022 – 3 305,- € 
- Za rok 2023 – 45 824,- € 
- Požiadavka na dofinancovanie bola podaná k mesiacu máj 73 361,52 € 
- TEHO bolo dofinancované na 66,21 %, elektrina január – 67,53 %, február – 66,82 %, 

marec 66,78 %, apríl 58,94 %, máj 58,18 %. 
- Refundácia je len čiastočná, nie je úplná 

 Ďalej p. riaditeľka informovala, že po dohode s p. prednostkou nám zriaďovateľ vypomôže 
so stavebnými prácami, ktoré je potrebné vykonať v triedach po nájme ZŠ bl. Sári 
Salkaházy. Avšak pred tým škola potrebuje zabezpečiť FP na sieťovanie učebne a elektro-
rozvody na čo potrebuje získať 5 300,- €. 
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K bodu č. 7 
Diskusia 
P. Podracki – sa informoval ohľadom práce a činnosti žiackej školskej rady 
Odpoveď p. riaditeľky: členmi ŽŠR sú žiaci 5. – 9. ročníka. ŽŠR tvorí medzičlánok medzi žiakmi 
a učiteľmi. ŽŠR rieši problémy výchovno-vzdelávacieho procesu, navrhuje opatrenia na zlepšenie 
všetkých činností na škole, vylepšuje vzájomné vzťahy medzi žiakmi a pedagogickými pracovníkmi, 
hľadá spoločné postupy pri organizovaní mimoškolských aktivít. Cieľom ŽŠR je naučiť žiakov 
verejne vystupovať, vhodne argumentovať svoje názory. 
P. Pupala – žiadal o poskytnutie informácií ohľadom výdaja mliek v brejky automate. Informácie 
poskytla p. vedúca ŠJ a p. riaditeľka. Pôdohospodárska platobná agentúra pri kontrole potvrdila 
správnosť výdaja mlieka cez brejky automaty, sú v súlade s právnymi predpismi. P. riaditeľka však 
na ďalšie stretnutie rady školy zabezpečí zodpovednú osobu za výdaj výrobkov z brejky automatov, 
ktorá podrobne vysvetlí a odôvodní postup školy pri výdaji mliek. 
P. Podracki – sa posťažoval na autá, ktoré v ranných hodinách pri prívoze žiakov do školy parkujú 
na chodníkoch.  
Odpoveď p. riaditeľky: Problém s dovážaním detí ku škole je dlhodobým problémom, ktorý sa p. 
riaditeľka snažila riešiť prostredníctvom zriaďovateľa resp. cez Mestskú políciu v Moldave. 
Pozemok pred školou patrí zriaďovateľovi, nie škole. P. školník v ranných hodinách vykonáva dozor 
nad žiakmi, preto nemôže upozorňovať vodičov, ktorí porušujú rôzne nariadenia. Nie je to v jeho 
pracovnej náplni ani v kompetencii vzhľadom na účastníkov cestnej premávky. Problém 
s parkovaním pred školou je dlhodobí a je nevyhnutné ho riešiť. V ranných hodinách pred školou 
majú zaparkované svoje autá obyvatelia sídliska. Častokrát majú zamestnanci problém zaparkovať 
svoje autá na vyhradenom parkovisku, ktorý má slúžiť zamestnancom školy. Privítali by sme 
spoluprácu s mestskou políciou. 
V tomto bode sa p. riaditeľka „dotkla“ aj otázky dopravy žiakov. Kým problém s dopravou žiakov 
ku škole v ranných hodinách sa vyriešil, problém pretrváva ešte pri odchode žiakov zo školy. Všetky 
autobusy v poobedňajších hodinách odchádzajú iba zo zastávky na Ulici ČSA. Na zastávke pri 
„Kakaši“ nestojí v poobedňajších hodinách ani jeden spoj. Žiaci sa preto pýtajú z vyučovania o 15 
min. skôr, aby stihli ísť na obed a prejsť cestu k zastávke na Ulicu ČSA. Brať ohľad na túto situáciu 
by bolo možné pri malom počte žiakov, ten sa však v súčasnosti už rapídne navýšil.  
K tejto otázke sa vyjadrila aj p. prednostka, ktorá konštatovala, že vzniknutú situáciu by bolo 
možné dočasne riešiť mestským autobusom a to rozvozom žiakov. 
Niektorí členovia rady školy požiadali vedenie rady školy o zmenu času začatia zasadnutí napr. na 
14,00 hod., resp. 14,30 hod. – tomuto návrhu bude v budúcnosti vyhovené. 
P. Balážová – požiadala členov rady školy o potvrdenie tlačiva o mlčanlivosti – GDPR.  

K bodu č. 8 
Návrh na uznesenie: 

Rada školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad Bodvou 

a) berie na vedomie 
- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  
- Úpravy v ŠkVP v školskom roku 2023/2024 
- Informáciu p. riaditeľky o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu na školský rok 2023/2024 
- Informácie chode o problémoch školy 

b) Schvaľuje 
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- Plán zasadnutí rady školy 
c) Ukladá 

- P. riaditeľke, zistiť podmienky nákupu mlieka v mliečnom automate  

O návrhu uznesenia dala p. predsedníčka rady školy hlasovať. Uznesenie bolo jednohlasne 
schválené. 

K bodu č. 9 
Rokovanie schôdze rady školy ukončila p. predsedníčka Mgr. Renáta Balážová, ktorá sa poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 
Zápisnicu vyhotovila: Lenka Urbanová    ............................................ 

Zápisnicu overila: Anna Jančiková     ............................................ 

V Moldave nad Bodvou, 28.9.2023     ............................................ 
               Mgr. Renáta Balážová 
            predsedníčka rady školy 


